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Město Ústí nad Orlicí 

 
Osadní výbor 

Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí 
pro městskou část  

Knapovec, Dolní Houžovec a Horní Houžovec 
 

ZÁPIS 
ze zasedání pracovní skupiny OV ze dne 27. 6. 2024 (14. zasedání) 

 
počet listů: 2 

počet příloh/listů příloh: 1/1 
 

Přítomni: 
Ing. Zdeněk Bílý, Mgr. Ivana Nečekalová, Hana Drobná, Petr Strákoš, Mgr. 
Ondřej Staněk 

Omluveni:  Petr Mikulecký, Vojtěch Kolář 

Hosté: Jiří Preclík 

Zapisovatel: Mgr. Ondřej Staněk 

Místo a čas jednání: 18:00, Před KC Knapovec 

Program jednání: 
1. Řešení povodní v Knapovci 
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1. Řešení povodní/přívalových dešťů v Knapovci 

Začátkem června proběhla schůze vedení města s Avenou, které se zúčastnil i předseda OV. Na schůzi 
bylo ze strany Aveny řečeno, že dodrželi osební plán a všechna nařízení. Mají zpracovanou studii 
odtoku, a orbu provádějí napříč směru toku. Vedení Aveny není proti vybudování nějakých 
protipovodňových opatření. 

Město podalo hned po prvním přívalovém dešti 21.5. žádost na SZIF o protierozní opatření, která 
budou mít vliv na výsevní plán Aveny a rozdělení polí (remízky, meze apod.). Bude nějakou dobu 
trvat, než SZIF v této věci rozhodne a promítne se to do reálných opatření.  

Návrhy lidí: 

- Při jednání donutit Avenu, aby se dobrovolně rozhodli udělat nějaká opatření dříve, než jim 
budou nařízeny ze SZIFU 

- Pročistit stávající kanály, propustky a příkopy, aby plnily svou funkci  
- Doplnit srážky na cestu kolem bývalého prasečáku 
- Potřebujeme vodu zpomalit a svézt do potoka 

Úklid komunikací platí město a probíhá jednání o kompenzacích ze strany Aveny. 

p. Strákoš se chce účastnit příštího jednání s Avenou. 

 

Návrhy a doporučení: 

OV navrhuje prověřit, jestli existuje zpracovaná studie odtokových poměrů pro město Ústí nad Orlicí 
nebo ORP a zjistit, jestli jsou součástí případné studie návrhy protipovodňových opatření, řešící 
situaci v Knapovci.  

Pokud tato opatření nejsou navržena, navrhuje OV nechat zpracovat odborný návrh 
protipovodňových opatření na základě studie odtokových poměrů. 

Ostatní body nebyly projednávány 

 

Hlasování ke všem bodům:  

Pro: 5 Ing. Zdeněk Bílý, Mgr. Ivana Nečekalová, Hana Drobná, Petr Strákoš, Mgr. 
Ondřej Staněk 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Chyběl: 2  Petr Mikulecký, Vojtěch Kolář 

 

Termín příštího jednání OV:  
12. 9. 2024 v Knapovci 
 
Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 

Zapsal: Mgr. Ondřej Staněk Zapisovatel 27. 6. 2024 

Ověřil: Ing. Zdeněk Bílý 
Předseda osadního 
výboru 

27. 6. 2024  

 




